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Referat oktober/2018 Bestyrelsesmøde 
 

Dato: 8. oktober 2018 
 
 
 
Tilstede: Claus Eder, Peter Nielsen, Poul Andersen, Kenneth Franco, Kim Philipsen, 
 Jakob Høj 
 
Afbud:  Mogens Christiansen, Jesper Hansen  
 
 
 
 

1. Referat fra 27/8-2018 godkendt. 
 

2. Nye kunstgræsbane – Sydbank Arena – har givet lidt problemer omkring fortrinsret 
til anvendelse. Od. Kommune opsætter skilte så det tydeligt fremgår, at OB har for-
trinsret. 
 
CE skal til formandsmøde på Chang. 
 
Fælles Træner-leder tur til St. Pauli den 10-11/11-2018. 
 
OB er sammen med Årslev og Kerteminde nomineret til Årets Fynske Klub – vi 
tilbyder ALLE trænere at deltage gratis den 26/10-2018 i Otterup Hallerne. 
 

3. Vi arbejder stadig med revisor omkring moms-problematikker, som forhåbentlig 
afklares i indeværende år. 

 
4. Medlemstallet i U4-5 er stadigt voksende og trænerne er godt i gang med C-1 og  

C-2 kurser. 
Vi skal finde flere trænere til de yngste. 
 
U13-16 træner-leder afholder fælles møde 22/10 omkring efterårssæsonens 
afslutning med henblik på fremtidig optimering. 
 
Der skal laves en bedre struktur omkring ungdomslederne – JH taget fat omkring 
dette. 
 
Der arbejdes på landsdækkende U14 og U15 samt nyt licenssystem 
 

5. Restaurant-udvidelse – her skal vi have konkrete tilbud/overslag og tidsrammer. 
 
6. Vi afventer stadig dato for officiel afslutning af byggeriet på Sydbank Arena, som vi 

skal have afsluttet før nytår. 
 
Der ansøges om fondsmidler til indskiftningsbokse på bane 3-4 – men lige her og 
nu overholdes tidsplanen for etablering af de nye kunstgræsbaner. 
Men vind og vejr afgør tingene. 
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Bane 2 – vi er i kontakt med kommunen omkring elforbruget – CE følger op på 
dette. 
 
Omklædningsrummene skal males i slutningen af året, når klubhuset lukkes ned 
medio december. 
 
CenterLine har aftale med nye rengøringsfolk til klubhuset. 
 

 
 
 
 
Næste møde: 13/11-2018 kl. 18.30 
  11/12-2018 kl. 18.30 
 
 
 
 
 


